
PREDLOG ODBORNIKA
ODBORNIK Ivan Bizant je na seji skupšči-
ne povedal, da je šišenska skupščina že pred
meseci dala pobudo, naj bi mestna skupščina
pripravila odlok o družbenem upravljanju
velikih garažnih objektov, ki so solastnina
občanov, vendar še vse do danes ni nič ukre-
nila. Lastniki garaž se tako nikakor ne more-
jo sporazumeti, ali bi in koliko naj bi prispe-
vali sami k vzdrževanju objektov, ki so že
nujno potrebni popravil in čiščenja. Odbor-
nik na to vprašanje ni dobil odgovora, oblju-
bili so mu ga za prihodnjič.


